
  

Tankar i natten V5 2019  
Livskvalite´t, hur kvalitetssäkrar vi det??  
Varje individ har sin egen syn på vad som är livskvalitet. Vad vet sjukvården om 
det? I min journal står: ”Han är gift och har jobbat på Ericsson!”  Det sista kan 

ju kräva ett ständigt behov av terapi😊 Skämt åsido, stöd från anhöriga och 
vänner är väsentligt. Mer än 471 000 män får diagnosen varje år i Europa så 
sammanlagt lever ett antal miljoner med denna sjukdom. Vi bör alltså veta vad 
vi pratar om. Rehabsatsningen på Akademiska sjukhuset är nu på väg in i ett 
nytt skede och det ska bli intressant att höra vad som händer från Fatane 
Fatemeh Salehi på måndagens Lokala Cancerråd. Själva startar vi upp ett 
samarbete med Anhörigcentrum under våren. 
 
/Ha dé önskar Styrelsen/Stig 
 
Att sitta i snöstorm i Brunna, 
kan få en att då faktiskt grunna. 
Vad kan nu mig ge, 
en livskvalite’t, 
där glädje var dag jag mig unna . 
 

 


